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YAMAN OPT İK

Ayvasıl Liman Düğün 
Salonunda, TBMM Baş-
kanlık Divanı üyesi ve Gi-
resun Milletvekili Elvan 

CHP' nin üye bazında 
yaptığı ön seçimi Fuat 
Köse kazanarak Belediye 
Başkan adayı oldu.

Işık Gezmiş, Ankara Millet-
vekili Murat Emir, İl Başka-
nı Gökhan Şenyürek, Mer-
kez İlçe Başkanı Murat 
Bektaş, Gençlik Kolları 
Başkanı Eren Aydın, İlçe 
ve belde başkanları ile çok 
sayıda yöneticinin katılı-
mıyla gerçekleşen ön se-
çimde, 1744 üye oy kullan-
dı.Geçerli olan 1726 oyun 
667' ini Fuat Köse, 615' ini 
Burak Bektaşoğlu, 340' ını 
İsmail Öveç, 75' ini Musta-
fa Cem Akar, 14' ünü Umut 
Elmalı, 9' unu Hasan 
Akgün, 6' sını ise Ayşegül 
Hotmanoğlu aldı.

Böylece üyelerin 667' 
sinin oyunu alan Fuat 
Köse CHP' nin Giresun Be-
lediye Başkan Adayı oldu.

(Gülsen Dikgöz)

zor şartlarda dahi tereddüt 
etmeyen, beyaz topraklar-
da vatan aşkıyla ilerleyen 
yiğitleri rahmet ve saygıyla 
yâd et tik lerini belirt ti. 
Gençlerle birlikte geleceğe 
vefa ve sadakatle ilerledik-
lerini vurgulayan Vali Ser-
dengeçti, "Kahraman ec-
dadın 109 sene evvel ver-
diği mücadeleyi yaşamak 
ve yaşatmak için hep birlik-
te omuz omuzayız" dedi. 
(Mehmet Yaşar)
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Zeynel Abidin Akkiraz, 
MHP Giresun Milletvekili 
Ertuğrul Gazi Konal, kamu 
kurum ve kuruluşlarının yö-
neticileri, öğrenciler ve va-
tandaşlar, yürüyüşe katıla-
rak Sarıkamış şehitlerini 
anma etkinliğine destek 
verdiler.

Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı'nın okunmasının ar-
dından yapılan dua ile şe-
hitler anıldı. Vali Serden-
geçti, konuşmasında, en 

Giresun'un bin 700 ra-
kımlı Kulakkaya Yaylası, 
Sarıkamış Harekatı'nın 
109'uncu yılı dolayısıyla 
düzenlenen anma yürüyü-
şüne ev sahipliği yaptı. Yü-
rüyüş, Kulakkaya merke-
zinden başlayıp Alçakbel 
Me si re ala nın da son 
buldu. Katılımcılar ve as-
kerler, dev Türk bayrağı et-
rafında toplandı. Vali Meh-
met Serdengeçti, Giresun 
Cumhuriyet Başsavcısı 

www.akbasreklam.com.tr

0541 211 87 00

Muhtarlık Seçimi
Oy Pusulaları Seçim 

El İlanları

Seçim 
Pankartları

CHP DEDİKÖSE 

ŞENLİKOĞLU İLE YOLA DEVAM
“Hep birlikte omuz omuzayız”
Sarıkamış Harekatı'nın 109. Yılında Giresun'da Anma Yürüyüşü Gerçekleştirildi

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın tensip-
leriyle bir kez daha şehrin 
kalkınması, refahı ve ge-
leceği için yola çıktıklarını 
duyurdu. Başkan Yıldı-
rım, paylaşımında şu ifa-
deleri kullandı:

“Liderimiz, Cumhur-
başkanımız Sn. Recep 
Tayyip Erdoğan’ın tensip-
leriyle bir kez daha şehri-
mizin kalkınması, refahı 
ve geleceği için yola çık-
mış bulunuyoruz. Gire-
sun’umuz bizler için sa-

dece bir şehir değil; bir 
yaşam, bir hayat, bir aşk 
ve bir sevgidir. Ömrümü-
zün hemen hemen her 
anı nın geç ti ği Gi re-
sun’umuza hamdolsun 
yeniden hizmet etmek 
gibi bir imkân doğdu.

Son 5 yılda gerçekleş-
tirdiğimiz yatırımlarla şeh-
ri mi ze değer kat tık. 
Ancak biliyoruz ki, yapa-
cak çok daha işimiz var. 
Belir lediğimiz ‘Vizyon 
2028’ hedefi ile daha 
büyük, daha güçlü bir Gi-
resun için kollarımızı sı-
vazladık.

Şehrimizin her bir 
ferdi ile ortak akıl ve işbir-

rımı sunuyorum.
Şehrimize ve aziz mil-

letimize hizmet yolunda, 
‘2028 Vizyonu’ ile Cum-
hur İttifakımızla birlikte 
durmadan, yorulmadan, 
gece gündüz çalışmaya 
devam edeceğiz.” 

ŞENLİKOĞLU'NA 
YOĞUN DESTEK
Giresun Belediye Baş-

kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu'na yoğun ilgi gösteren 
Giresunlular, tebriklerini 
iletmek için Giresun AK 
Parti heyetiyle bir araya 
geldi. Cumhur İttifakı Gi-
resun Belediye Başkan 
Adayı Şenlikoğlu, kabul 
ettiği tebriklerle birlikte 
büyük destek gördü.

(Dursun Onur)

l i ği içe ri sin de Gi re-
sun'umuzu daha ileri taşı-
yacağımıza gönülden ina-
nıyorum. Güzel şehrimiz 
için boş vaat vermedik, ne 
söylediysek yaptık, yap-
maya da devam edeceğiz 
ve yine biz yaparız!

Giresun’umuza olan 
sevdamızla birlikte daha 
nice başarılar elde etmek 
dileğiyle bir kez daha Gi-
resun Belediye Başkan 
Adaylığını şahsıma layık 
gören başta Gönül Bele-
diyeciliğin mimarı Sayın 
Cumhurbaşkanımız Re-
cep Tayyip Erdoğan ol-
mak üzere bizleri yürek-
ten destekleyen büyü-
ğünden küçüğüne tüm 
hemşehrilerime şükranla-
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la sağlığına kavuşması 
sağlandı.

Yakınları tarafından ani 
gelişen felç ve bilinç bula-
nıklığı, bayılma nedeniyle 
Giresun Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi acil servisi-
ne getirilen 73 yaşında 
kadın hasta acil serviste 
Nöroloji Uzmanı Dr. Öğr. 
Üyesi Vedat Ataman tara-
fından yapılan değerlen-
dirmenin ardından anji-
yografi ünitesine alındı. Gi-
rişimsel Radyoloji Uzmanı 
Doç. Dr. Tümay BEKCİ an-
jiyografi ünitesinde hasta-
ya kasıktan yaptığı anji-
yografi işlemi ile hastanın 
beynine ulaşarak burada tı-
kanmış olan beyin atarda-
marına müdahale etti. 
Atardamardaki pıhtının te-
mizlenmesi sonrasında 
hastanın felç bulguları ge-
riledi ve taburcu edilene 
dek izlem amacıyla yoğun 
bakımda takibe alındı.

Tıkanan beyin damarı-

na müdahale eden Rad-
yoloji Kliniği Öğretim Üye-
miz Dr. Tümay Bekci yap-
tığı açıklamada; uygula-
manın Türkiye’de sayılı 
merkezlerde yapılabilen 
bir işlem olduğunun altını 
çizerek, kasık damarların-
dan hastanın atardamarı-
na giriş yaparak sadece 
damar içerisinden anji-
yografi eşliğinde ilerleye-
rek beyinde tıkanan da-
marın tespit edildiğini, son-
rasında tıkanan damara 
“trombektomi” işlemi uy-
gulayarak hastanın felç 
bulgularının tedavi edildi-

ğini, Giresun Eğitim ve 
Araştırma Hastanemizde ilk 
defa uygulanan bu işlemi 
yapmış olmaktan büyük 
mutluluk duyduğunu belirtti. 
İnmenin çok sık görülen bir 
hastalık olduğunu anlatan 
Bekci, bu hastalığın kalp 
krizi gibi beyin damarlarının 
tıkanmasıyla kendini gös-
terdiğini ve hastaların felç ol-
masına sebep olduğunu 
ancak hastanemizde yapı-
lan bu girişimsel işlem ile 
bulguların başlamasından 
itibaren 6 saat içerisinde 
hastaneye başvuran hasta-
larda gelişmiş olan felç tab-

losunun hızlı bir şekilde ani-
yografik olarak düzeltilme 
olasılığının sağlandığını 
belirtti.

Doç. Dr. Tümay Bekci, 
Girişimsel Radyoloji'nin tıb-
bın gelişen ve teknolojik 
yüzü olduğunu vurgulaya-
rak kendilerine Giresun'da 
bu hizmeti verme imkanı 
sağlayan Hastane yöneti-
cileri, İl Sağlık Müdürlüğü 
ve girişimsel radyoloji eki-
bine ve multidisipliner yak-
laşım konusunda destek 
sağlayan nöroloji kliniği öğ-
retim üyelerine teşekkür 
etti. (Gülsen Dikgöz)

Giresun Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi’ne ani ge-
lişen beden sol yarısında 
felç rahatsızlığı ile başvu-

ran hastanın yapılan de-
ğerlendirmesinde beyine 
giden atardamarın tıkandı-
ğı tespit edilerek Girişim-

sel Radyolog Doç. Dr. 
Tümay Bekçi’nin anjiyog-
rafik olarak yaptığı pıhtı te-
mizlenmesi operasyonuy-

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı tarafından ya-
yımlanan ve "Balıkçı Ge-
milerini İzleme Sistemi 
Tebliği"nde önemli deği-
şiklikleri içeren yeni dü-
zenleme Resmi Gaze-
te'de yer aldı. 1 Ocak 
2024 tarihinden itibaren 
yürürlüğe giren tebliğe 
göre, 5. maddeye ekle-
nen yeni fıkra ile 6. 
madde üzerinde de de-
ğişiklik yapıldı.

Yapılan düzenleme 
kapsamında, Balıkçı Ge-
milerini İzleme Sistemi 

(BAGİS) ile ilgili GSM, 
uydu ve diğer iletişim araç-
larına ait abonelik ve ileti-
şim/haberleşme ücretleri-
ne ilişkin hususlar Bakan-
lık tarafından belirlenecek. 
Ayrıca, BAGİS cihazı arı-
zalarına müdahale, ciha-
zın sökülüp takılma işlem-
leri Genel Müdürlük tara-
fından yetkilendirilmiş fir-
malarca gerçekleştirilecek 
ve bu firmalar ilgili birimler-
ce duyurulacak.

Öne çıkan bir diğer de-
ğişiklik ise, Balıkçı Gemisi 
BAGİS cihazının arızası-

nın giderilene kadar avcı-
lık faaliyetinde bulunula-
mayacağına dair kuralın 
getirilmiş olmasıdır. Balık-
çı ge mi si yet ki li le ri, 
BAGİS yazılımı aracılığıy-
la cihazlarını düzenli ola-
rak kontrol etmek ve her-
hangi bir arıza durumun-
da kayıt oluşturmakla yü-
kümlüdür. Arızalanan bir 
gemi, arıza kaydı oluştu-
rulduktan sonra BAGİS ci-
hazının arızası giderilene 
kadar avcılık faaliyetinde 
bulunamayacak. 

(Haber Merkezi)

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

"Güvenilir Eller,
Güvenilir Hizmet”

MUHTAR ADAYI

TELAT GÜRNAL
Dürüstlük
Şeffaflık
Hizmet

İnme Hastalarının Girişimsel Radyoloji
İle Anjiyografik Tedavilerine Başlandı!

Hava sıcaklıklarının 
mevsim normallerinin üze-
rinde seyretmesi, fındık 
üreticilerini endişelendiri-
yor. Bu durum, tarım sigor-
tası konusunda uyarılara 
neden oldu. Keşap Ziraat 
Odası Başkanı Abdullah 
Şahin, iklim değişiklikleri-
nin fındık için büyük bir teh-
like oluşturduğunu belirte-
rek, kışın normallerin üze-
rindeki sıcaklıkların ve ilk-
baharda olası fırtına ve 
dolu yağışlarının üreticiler 
için olumsuz sonuçlar do-
ğurabileceğini ifade etti. 
Şahin, geçmiş yıllardan 
gelen deneyimlerle zirai 
donun fındık üretimine 
ciddi zararlar verebileceği-
ni vurgulayarak, bu neden-
le tarım sigortasının öne-
mine dikkat çekti.

Ziraat Odası Başkanı 
yaptığı açıklamada, "Sey-
reden kış mevsimine rağ-
men yaşadığımız anormal 
hava sıcaklıkları, ilkbahar-
da olası bir don afetinin ger-

çekleşme olasılığını artırı-
yor. Gelecek olan ekono-
mik kayıpları önlemek 
adına fındık ürünlerimizi 
tarım sigortası ile güvence 
altına almalıyız. Zirai don 
teminatı için belirlenen son 
tarih olan 3 Mart 2024'ü 

le kaybetmek istemeyen 
üreticilere sesleniyorum: 1 
ile 3 Ocak tarihleri arasın-
daki ürün miktarı kadar po-
liçe primini ödeyerek sigor-
tanızı yaptırmayı ihmal et-
meyin" dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

beklemeden sigorta yap-
tırmalıyız. Fındık ürünü 
için don sigortası priminin 
yüzde 67'si devlet tarafın-
dan karşılanıyor ve üretici-
nin prim ödemesi hasat 
sonrasında yapılıyor. Bah-
çedeki fındığını doğal afet-

Tarım Sigortası Uyarısı

Tarım ve Orman Bakanlığı, Değişiklik Yaptı

"Giresun, Projelerde Öne Çıkıyor”

leştirme, Görele Tekstil 
Kent ve Giresun’un Dijital 
Mecralarda Tanıtımı gibi 
önemli projeler arasında 
yer alan Giresun, bölgesel 
kalkınma açısından dikkat 
çekiyor. Bakan Mehmet 
Fatih Kacır, Giresun'un bu 
başarısını vurgulayarak, 
2023'ün bölgesel kalkınma 
yüzyılı olduğunu belirtti. 
Kacır, Doğu Karadeniz Kal-
kınma Ajansı dahil olmak 
üzere kalkınma ajanslarıy-
la birlikte 758 projeye 2,16 
milyar lira destek sağlandı-
ğını ve eş finansmanla bir-
likte toplamda yaklaşık 3 

Sanayi ve Teknoloji Ba-
kanlığı'na bağlı Doğu Ka-
radeniz Kalkınma Ajansı 
(DOKA), bölgedeki turizm 
ve diğer birçok proje için 
maddi destek sağlamaya 
devam ediyor. Giresun, 
DOKA tarafından bugüne 
kadar hazırlanan 180 pro-
jeye hibe desteği sağlanan 
iller arasında yer alıyor. 
2023 yılında Giresun, Art-
vin, Gümüşhane, Ordu, 
Rize ve Trabzon illeri ara-
sında en fazla hibe alan 
üçüncü il oldu.

Göksu Travertenleri, 
Zeytinlik Semti Sokak İyi-

milyar lira kaynağın hare-
kete geçirildiğini ifade etti.

Bakan Kacır, "Kalkın-
ma Ajansları Genel Müdür-
lüğü ola rak kalkınma 
ajanslarımız ile ülkemizin 
gelişimine, bölgesel kal-
kınma hamlemize hizmet 
edecek önemli ilklere imza 
attık. Bölgesel kalkınma 
hamlesinin yüzyılında tüm 
bölgeleriyle kalkınmış bir 
Türkiye için hedeflerimizi 
yine en ileriye koyduk; 
2024'te de var gücümüzle 
çalışacağız" şeklinde ko-
nuştu. 

(Haber Merkezi)
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun talimatıyla 
hayata geçirilen yeni hizmet bina-
sı vatandaşlara büyük bir kolaylık 
sağlıyor. Şehrin farklı bölgelerin-

vuşturabiliyorlar. Şehrin girişinde 
bir noktadaki binayı belediyemize 
kazandırmak önemliydi. Bunu 
büyük bir kazanım olarak görüyo-
ruz.” diye konuştu.

Giresun Belediyesi yeni hizmet 
binasında faaliyet gösteren bele-
diye birimleri şu şekilde: Fen İşleri 
Müdürlüğü, Sosyal Destek Hiz-
metleri Müdürlüğü, Kültür İşleri Mü-
dürlüğü, Su ve Kanalizasyon İşleri 
Müdürlüğü, Hukuk İşleri Müdürlü-
ğü, İnsan Kaynakları ve Eğitim Mü-
dürlüğü, Zabıta Müdürlüğü, Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü, Plan ve 
Proje Müdürlüğü, Sağlık İşleri Mü-
dürlüğü, Muhtarlık İşleri Müdürlü-
ğü, Temizlik İşleri Müdürlüğü, İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü, 
Destek Hizmetleri Müdürlüğü, Tef-
tiş Kurulu Müdürlüğü, Ruhsat ve 
Denetim Müdürlüğü, Mali Hizmet-
ler Müdürlüğü, Bilgi İşlem Müdür-
lüğü, Gelir Birimi, İmar ve Şehirci-
lik Müdürlüğü, Santral Servisi. 

(Dursun Onur)

de dağınık halde bulunan ve çe-
şitli işletme maliyetleri ile beledi-
yeye ekstra gider oluşturan birim-
ler yeni hizmet binası ile tek çatı al-
tında toplandı.

Giresun Belediyesi’nin son 5 
yılda Giresun’da gerçekleştirdiği 
hizmet seferberliğine hız katan 
hizmet binası ile vatandaşlar iş-
lemlerini kolay ve hızlı bir şekilde 
çözüme kavuşturma imkânı bu-
lurken, ilgili birimlere daha rahat 
ulaşarak ihtiyacını çözümleyebili-
yor.

Farklı yerleşkelerde hizmet 
vermekten kaynaklanan aksak-
lıkları ortadan kaldırarak daha 
hızlı, verimli ve kaliteli hizmeti va-
tandaşlarımızla buluşturduklarını 
dile getiren Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, “En ince ayrıntı-
yı düşünerek planladığımız bu 
projemizle birlikte Giresun’umuz 
uzun yıllar yaşadığı hizmet binası 
eksikliğini gidermiş olduk. Tüm bi-
rimlerin bir arada olmasıyla birlik-
te vatandaşlarımız da şehrin çe-
şitli noktalarındaki belediye birim-
lerini dolaşmaktan kurtuldu. Bina 
içerisinde tüm birimlere ulaşarak 
yapacağı işlemleri çözüme ka-

bir yıl olduğuna dikkat 
çeken Ali Kara, yaşanan fe-
laketlerin ekonomik an-
lamda zor bir yılı geride bı-
raktıklarını söyledi. Esnaf 
ve sanatkarların haksız re-
kabetler sonucu zor du-
rumda olduğunu belirten 
Kara, perakende yasası-
nın esnafı ve vatandaşları 
fahiş fiyatlardan koruma 
amacına hizmet etmesi ge-
rektiğini ifade etti.

Ali Kara, yeni yılda yük-
sek enflasyonun ve artan 
girdi maliyetlerinin esnaf 
ve sanatkarları ağır bir yük 
altına soktuğunu belirte-
rek, düşük faizli ve uzun va-
deli kredi imkanları talep 

etti. Ayrıca marketler yasa-
sının kanunlaşması, esna-
fın prim gün sayısının dü-
şürülmesi, bağ-kurlu es-
nafların korunması, sosyal 
güvenlikte norm birliği ve 
vergi dairesine kayıtlı es-
nafın emekli olabilmesi 
müjdesi gibi beklentilerini 
dile getirdi.

Kara, sigorta primlerini 
düzenli ödeyen esnafa dev-
let desteğinin artırılmasını 
ve Bağ-Kur ve işçi emekli-
lerinin aylıklarının adaletli 
bir şekilde düzenlenmesini 
talep ederek, ekonomideki 
istikrarın topluma güven 
vermesi gerektiğini ifade 
etti. (Mehmet Yaşar)

Giresun Esnaf ve Sa-
natkarları Odaları Birliği 
Başkanı Ali Kara, yeni 
yılda esnaf ve sanatkarla-
rın rahat bir nefes alabil-
mesi için kamu ve özel ban-
kalar tarafından düşük fa-
izli ve uzun vadeli kredi im-
kanı sağlanmasını, ayrıca 
prim günü eşitleme müjde-
si beklediklerini ifade etti. 
Kara, ülkenin zor bir yılı ge-
ride bıraktığını belirterek, 
esnaf ve sanatkarların yeni 
yasal düzenlemelerle en 
azından ayakta kalabile-
cekleri mesajlarını bekle-
diklerini vurguladı.

2023 yılının maddi ve 
manevi kayıplarla geçen 

Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti, 3 
Ocak Çarşamba günü Ye-
şilay Giresun Şubesini zi-
yaret ederek, şubenin fa-
aliyetleri hakkında detaylı 
bilgiler aldı. Vali Serden-
geç ti, Şube Başkanı 
Yusuf Enes Çolaker ve yö-
netim kurulu üyeleriyle 
gerçekleştirdiği ziyarette 
sohbet ederek, yapılan ça-
lışmaları yakından incele-
di.

Şube Başkanı Yusuf 
Enes Çolaker, şubenin top-
lam 64 resmi üye ve 976 
gönüllü üye ile aktif olarak 
faaliyet gösterdiğini belir-
terek, yapılan çalışmalar 
hakkında Vali Serdengeç-
ti'ye bilgi verdi. Şube, çe-
şitli eğitimlerle toplam 662 
kişiye akran eğitimi, 517 ki-
şiye yetişkin eğitimi sağla-
mıştır. Ayrıca, Giresun ilin-
de düzenlenen 18 stant et-
kinliği ve Yeşilay Elçileri 

21'inin alkol, 2'sinin tekno-
loji, 15'inin kumar, 8'inin 
madde, 31'inin ise tütün ba-
ğımlılıklarıyla ilgili olduğu-
nu açıkladı. 2023 yılında 
ise YEDAM'a 60 ilk başvuru 
yapıldığını, Kasım ayı için-
de 10 yeni başvuru alındı-
ğını ve toplamda 140 gö-
rüşme gerçekleştirildiğini 
ifade etti.

Şube Başkanı Çolaker, 
ayrıca 2021 yılında kurulan 
Giresun Yeşilay Spor Kulü-
bü'nün hentbol, okçuluk ve 
özel sporcular masa tenisi 
branşlarında faaliyet gös-
terdiğini belirtti.

Vali Serdengeçti, Yeşi-
lay Giresun Şubesinin top-
lumda yürüttüğü etkili çalış-
malardan ötürü teşekkür 
ederek desteklerini belirtti. 
Yeşilay'ın, sağlıklı bir top-
lum ve nesil için kapsamlı 
çalışmalara imza attığını 
vurgulayan Vali Serden-
geçti, zararlı alışkanlıklar 
ve bağımlılıkla mücadele 
konusundaki çabaların tak-
dire değer olduğunu ifade 
etti.

Aynı zamanda Kızılay 
ve Yeşilay'ı, Türkiye'nin sos-
yal hizmet alanında öncü 
kurumları olarak gördüğü-
nü belirten Vali Serdengeç-
ti, toplumun bu kurumları 
desteklemesi gerektiğini 

projesi kapsamında ger-
çekleştirilen 111 esnaf zi-
yareti ile 25 esnafın Yeşi-
lay Elçisi olarak seçildiğini 
açıkladı.

Başkan Çolaker, Gire-
sun Yeşilay Danışmanlık 
Mer ke zi’nin (YEDAM) 
2021 Haziran'da faaliyete 
geçtiğini ve bu süre zarfın-
da 165 başvuru aldığını 
ifade etti. YEDAM'a 2022 
yılında 76 ilk başvuru ya-
pıldığını ve bunlardan 

vurguladı. Vali Serden-
geçti, İçişleri Bakanı 
Sayın Ali Yerlikaya'nın 
uyuşturucu ve diğer suç-
larla mücadele ve önle-
me operasyonlarına ya-
kından ilgilendiğini hatır-
latarak, Giresun'da bu 
suçların önlenmesi ve 
suçluların yakalanması 
için yapılan çalışmaların 
yakından takipçisi olduk-
larını ifade etti.

Vali Serdengeçti, top-
lumun Yeşilay gibi önemli 
kurumları daha yakından 
tanıması ve destek ver-
mesi gerektiğini vurgula-
dı. 

(Giresun Valiliği)

TIRNAK MANTARI
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“İktidar Kaşıkla
Veriyor Kepçeyle

Geri Alıyor”

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit Keskin, açık-
lanan enflasyonun gerçeği yansıtmadığını vurgulaya-
rak, “İktidar yine işçi ve emekçileri yoksulluğa terk etti.” 
dedi.

Kamu emekçilerinin ve emeklilerin maaşlarındaki ar-
tışı belirleyecek olan enflasyon oranı açıklamasını inan-
dırıcı bulmadıklarını belirten Emek Partisi Giresun İl Tem-
silcisi Halit Keskin, “İktidar her ay açıkladığı düşük enf-
lasyon geleneğini bozmadı. Halkın günlük tüketim mal-
zemelerine göre gerçeklerden uzak olan enflasyon ora-
nının kabul edilebilir tarafı yok. TÜİK’in enflasyon araş-
tırmalarını neleri araştırarak belirlediği belli değil. Ayrıca 
hangi pazarı dolaşıyorlarsa duyursalar da halk oralar-
dan alışveriş yapsalar. Açıklanan enflasyon, halkın gö-
zünün içine baka baka dalga geçmekten başka bir 
anlam taşımıyor.” dedi.

TÜİK söyleneni mi yapıyor?
Keskin, açıklamasında TÜİK’in güvenilirliğini kaybet-

tiğini vurgulayarak, “TÜİK araştırma yaparak değil de 
açıklanmasını isteneni açıklayan kurum haline geldi. 
Açıklanan yüzde 64.77 yıllık enflasyon işçileri, emekçi-
leri, emeklileri açlığa mahkum etmek anlamına gelmek-
tedir. ENAG’ın araştırmasına göre ise yıllık enflasyon 
yüzde 127,21. Bu enflasyona göre asgari ücret, kamu 
emekçileri ve emeklilerin maaşlarında yapılan artışın ye-
tersiz olduğu anlaşılacaktır. TÜİK, iktidarın enflasyonu 
düşük gösterilmesini istediği için böyle açıklama yap-
maktadır.” dedi.

Yapılan artış alınmadan eridi
Asgari ücrete ve maaşlara yapılan artışların ele geç-

meden geri alındığını belirten Keskin, “İktidar asgari üc-
rete ve maaşlara yaptığı artışı yüksekmiş gibi algı yara-
tırken anında uyguladığı vergiler ve zamlarla vermeden 
geri almaya başlıyor. Sermayeye vergi afları ve teşvikle-
rin arkası kesilmezken işçi, emekçi ve emeklilerin sada-
kayla yetinmesi isteniyor. Özellikle de asgari ücrete yıllık 
artış yapılması işçilerin zararına bir uygulamadır. Enf-
lasyon yerinde durmazken asgari ücret eridikçe eri-
yecek. Kamu emekçilerine ve emeklilere yapılan artış 
da ele geçmeden erimeye başladı.” dedi.

Ek zam talebini haykıralım
Keskin, enflasyona karşı işçi ve emekçilerin korun-

madığını vurgulayarak, “Enflasyon düşük gösterilerek 
maaş artışları da düşük tutuldu. Enflasyon yerinde dur-
mayacağı bir gerçek. O zaman yapılması gereken “ek 
zam” talebi için mücadele etmektir. Tüm işçi ve emekçi-
ler; emek ve demokrasi güçleri “ek zam” talebini birlikte 
yükseltirse kazanım sağlanır. Yoksulluk kader değil, ikti-
darın tercihidir. Sermaye lehine her tür olanakları sağla-
yan tek adam yönetimi işçi ve emekçileri mağdur ediyor. 
Birleşerek mücadele etmekten başka yol yok” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Hizmet Tek Noktada Birleşti!

Esnaf Düşük Faizli Kredi ve Prim
Günü Eşitleme Müjdesi Bekliyor

Serdengeçti, Yeşilay’ı Ziyaret Etti

ZAYİ: Tirebolu Devlet Hastanesi Personel Kimlik Kartimi Kaybettim. 
Hükümsüzdür. Münevver Kefal
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Giresun'da "Filistin İçin 
Tek Ses, Tek Nefes, Tek 
Işık Ol" sloganıyla "Filis-
tin’e Destek Yürüyüşü" ger-
çekleştirildi.

Giresun Üniversitesi öğ-
renci toplulukları tarafın-
dan gerçekleştirilen “Filis-

tin’e Destek Yürüyüşü ve 
Programı” kapsamında, 
üniversite kampüsünde bu-
lunan yürüyüş alanından 
etkinlik alanına yürüyen öğ-
renciler işgalci İsrail’i pro-
testo etti.

Geçerken ve Yeniler Öğ-

renci Topluluklarının koor-
dinesinde “Filistin İçin Tek 
Ses, Tek Nefes, Tek Işık Ol” 
sloganıyla gerçekleştirilen 
etkinlikte İsrail’in Filistin’e 
yönelik devam eden saldı-
rıları nedeniyle yaşanan in-
sanlık dramına dikkat çekil-

di.
Yürüyüş kapsamında el-

lerindeki Türk, Doğu Tür-
kistan ve Filistin bayrakla-
rıyla etkinlik alanına yürü-
yen öğrenciler, Gazze'de 
yaşananlardan rahatsızlık 

duyan tüm vatandaşları Fi-
listin’e destek olmaya 
davet etti. Öğrenciler Filis-
tin’de, Türkistan’da ve 
dünya genelinde zulme uğ-
rayan tüm insanlar ve şe-
hitler için haykırışta bulun-

Eko no mist Ömer 
Rıfat Gencal, TÜİK’in 
enflasyon rakamlarına 
ilişkin, “Rakamların in-
sanların yaşadığı ger-
çeklerle alakası olma-
ması açıkçası devletin 
kurumlarına olan güveni 
iyice sarsıyor” dedi.

Türkiye İstatistik Ku-
rumu (TÜİK) verilerine 
göre; Tüketici Fiyat En-
deksi (TÜFE) 2023 yılın-
da yıllık yüzde 64,77 dü-
zeyinde arttı. Ekonomist 
Ömer Rıfat Gencal ara-
lık ayı enflasyon rakam-
larına işaret ederek, 
“TÜİK’i enflasyonla mü-
cadele konusunda tebrik 
ediyorum. Söyleyece-
ğim başka bir şey yok. 
Rakamların insanların 
yaşadığı gerçeklerle ala-
kası olmaması açıkçası 
rakamlara ve devletin ku-
rumlarına olan güveni 
iyice sarsıyor” dedi.

TÜİK enflasyon veri-
lerini Elips Haber’den 
Deniz Dalgıç’a değer-
lendiren Gencal, liyakat 
vurgusu yaparak “Birçok 

du.
Programa katılan Gire-

sun İl Müftüsü Selçuk Kı-
lıçbay, işgalci İsrail'in sal-
dırıları altında olan Filistin-
liler başta olmak üzere yer-
yüzünün birçok yerinde 
zulme ve kat liamlara 
maruz kalan, ülkeleri işgal 
edilen, camileri, değerleri 
harap edilen, hakları hu-
kukları ihlal edilen tüm in-
sanlar için dua etti.

İl Müftüsü Kılıçbay şu 
niyazda bulundu: “Ya 
Rabbi! kafirlere, zalimlere 
ve azgın topluluklara karşı 
bizlere yardım eyle! Ey 
Yüce Rabbimiz! Sana 
inandık, Sana güvendik, 
Sana tevekkül ettik. Bizleri 
sensiz, sahipsiz, kimsesiz 
ve çaresiz bırakma Ya 
Rabbi! İslam’a, Müslü-
manlara, mazlumlara, 

garip kullarına yardım eyle 
Ya Rabbi! Hastalarına şifa, 
dertlilere deva ver Ya 
Rabbi! İlahi Ya Rabbi! 
Gerek Gazze’de, Filis-
tin’de gerekse vatanımızın 
içinde ve sınır ötesinde 
i’lay-ı kelimetullah için çar-
pışarak şehit olan tüm şe-
hitlerimize rahmet eyle. Ga-
zilerimize acil şifalar ihsan 
eyle Ya Rabbi! Uzun ömür-
ler nasip eyle Ya Rabbi!”

Programa Giresun Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. 
Yılmaz Can, Rektör Yar-
dımcıları Prof. Dr. Güven 
Özdem, Prof. Dr. Hüseyin 
Şahin, İl Müftü Yardımcısı 
Fatih Sarıgül, akademis-
yenler, manevi danışman-
lar, İl Gençlik koordinatör-
leri, din görevlileri ve öğ-
renciler katıldı. 

(Mehmet Yaşar)

HİZMETE HAZIRIZ

ÇITLAKKALE MAHALLESİ

MUHTAR ADAYI

Telat GÜRNAL

akademisyen ve birçok pi-
yasa oyuncusu, piyasada-
ki profesyonel şöyle başlı-
yor; ‘TÜİK’e göre’. Bu 
ifade zaten verilerin yeteri 
kadar güvenilir olmadığını 
gösteren başka bir ifade. 
Manipülasyonla gidebile-
ceğimiz hiçbir nokta yok. 
Kurumları liyakatli insan-
larla donatmadığınız, sa-
dakatli insanlarla bu işi 
devam ettirmediğiniz sü-
rece Merkez Bankasının 
yapmış olduğu bu çaba na-

file ve boşuna. O yüzden 
TÜİK’in tez zamanda daha 
şeffaf, hesap verilebilir bir 
norma dönmesi ve üst yö-
netim olarak da liyakatli 
kadrolarla donatılmasını di-
liyorum. Ama bunun olma-
yacağını da biliyorum. O 
nedenle çok söyleyecek 
bir şey yok. Burası Türkiye 
demeye devam edeceğiz 
gibi görünüyor” ifadelerini 
kullandı.

İkinci altı aylık enflas-
yon olan yüzde 37,56 ora-

nına göre belirlenecek 
memur ve emekli maaşla-
rına işaret eden Gencal, 
“Memurlara yeni açlık sı-
nırlarının altındaki yaşam-
larında geçmiş olsun diyo-
rum. Sağlıklı günler diliyo-
rum. Söyleyecek başka bir 
şey yok. Bu şekliyle bunu 
sineye çekip sendikalarını 
harekete geçirmedikleri, 
birlik olmadıkları, seslerini 
duyuramadıkları sürece 
daha çok ezilirler” dedi. 

(Elips Haber)
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Giresun Valiliği Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişik-
liği İl Müdürlüğü tarafından 
yapılan yazılı açıklamada, 
Çamoluk ilçesinde planla-
nan Kırma Eleme Yıkama 
Tesisi için Çevresel Etki De-
ğerlendirmesi (ÇED) süre-
cinden olumsuz bir sonuç 
alındığı duyuruldu. 17 
Kasım 2023 tarihinde baş-
latılan ÇED süreci kapsa-
mında, Çamoluk'un Kılıç-
tutan Köyü'nde yapılması 
planlanan I., II. ve V. Grup 
Maden için Kırma Eleme 
Yıkama Tesisi Projesi, 
ÇED duyurusuna göre red-
dedildi.

Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlü-
ğü tarafından yapılan yazı-
lı açıklamada, Çamoluk 
İlçesi Kı lıç tu tan Köyü 
Zolak Mevkiinde Muham-
met Şahin tarafından plan-
lanan "Kırma Eleme Yıka-
ma Tesisi" projesinin, ÇED 
Yönetmeliği'nin ilgili mad-
deleri gereğince ÇED 
onayı alamadığı belirtildi. 
Ayrıca, söz konusu proje-

kum ve çakıl bulunurken, 
II. Grup madenler arasın-
da agrega, hazır beton ve 
asfalt üretiminde kullanı-
lan kayaçlar dikkat çeki-
yor. Reddedilen projenin 
ayrıca IV. Grup madenler 
arasında bulunan çeşitli 
mineralleri içerdiği belirtili-
yor.

Çevre, Şehircilik ve 

nin Çamoluk'un Kılıçtutan 
Köyü'nde bulunan taşın-
maz arazide gerçekleştiril-
mesi öngörülen maden 
grupları arasında I., II. ve 
V. Grup madenlerin yer al-
dığı ifade edildi.

Projenin içeriğinde yer 
alan I. Grup madenler ara-
sında inşaat ve yol yapı-
mında kullanılan doğal 

İklim Değişikliği İl Müdür-
lüğü açıklamasında, pro-
je nin ÇED sü re ci nin 
29.07.2022 tarihinde baş-
latıldığı ve 3 Ocak 2024 ta-
rihinde sonlandırıldığı 
ifade edilerek, söz konusu 
tesisin kurulmaması kara-
rıyla ilgili detaylar paylaşıl-
dı. 

(Giresun Valiliği)

"Filistin'e Destek Yürüyüşü”

Fırınlara Etiket Kontrolü

Giresun Belediyesi, top-
lum sağlığını korumak 
amacıyla unlu mamuller 
üretilen ve satılan yerlere 
yapılan hijyen, ruhsat ve 
fiyat etiketleri gibi denetim-
lere devam ediyor.

Halkın sağlığını tehdit 

edebilecek her türlü olum-
suz koşulun önüne geç-
mek için sık sık denetim 
yapan Zabıta Müdürlüğü 
ekipleri, son olarak fırın ve 
unlu mamul üretim ve satı-
şı gerçekleştiren işletme-
leri denetledi.

Bu kapsamda, Zabıta 
Müdürlüğü ekipleri İl Tica-
ret Müdürlüğü ile birlikte 
şehir genelindeki fırın ve 
unlu mamuller işletmele-
rinde fiyat denetimi ger-
çekleştirdi.

Zabıta ekipleri tarafın-
dan yapılan fiyat denetim-
leri esnasında uygulama 
dışı durum tespit edilen iş-
letmelere Zabıta Uygula-
ma Yönetmeliği gereğince 
tespit tutanağı tanzim edil-
di.

Giresun Belediyesi Za-
bıta Müdürlüğü Yetkilileri, 
genel denetimlerin önü-
müzdeki gün lerde de 
devam edeceğini ve halk 
sağlığını tehdit edecek her 
türlü olumsuz koşulun 
önüne geçmek istediklerini 
ifade ederek: “Şehrimizde 
ekmek ve unlu mamulleri-
nin imalatını yapan tüm iş-
letmeleri denetliyoruz. Va-
tandaşlarımızın güvenle 
ve gönül rahatlığıyla alış-
veriş yapmaları için dene-
timlerimizi aralıksız olarak 
sürdüreceğiz” dedi. (Dur-
sun Onur)

TÜİK Enflasyonunun Gerçeklerle Alakası Yok

Valilik Kırma Eleme Yıkama Tesisi Projesini Reddetti
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Türkiye Ziraat Odaları Bir-
liği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, 2023 yılın-
da ve Aralık ayında üretici ile 
market arasındaki fiyat farklı-
lıklarını ve girdi fiyatlarında ya-
şanan değişimleri yaptığı gö-
rüntülü basın açıklamasında 
değerlendirdi.

2023 yılı üretici ile market 
fiyatları

“2023 yılı Aralık ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
markette takip edilen 41 ürü-
nün tamamında fiyat artışı 
oldu” diyen Bayraktar, açıkla-
masını şöyle sürdürdü;

“Fiyatı en fazla artan ürün 
markette yüzde 156,3 ile ka-
bakta görüldü. Kabaktaki fiyat 
artışını yüzde 152,5 ile yeşil 
soğan, yüzde 146,4 ile may-
danoz, yüzde 141,9 ile zeytin-
yağı ve yüzde 138,5 ile patlı-
can izledi.

2023 yılında üretici fiyatla-
rına baktığımızda genel ola-
rak görülen artışların etkenle-

Giresun Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun talimatıyla şeh-
rin farklı bölgelerine sosyal donatı 
alanları yapılmaya devam ediliyor.

Vatandaşların sosyal hayat kali-
tesini arttırıcı yatırımlarla birlikte Gi-
resun’a yeşil alanlar, bisiklet ve yü-
rüyüş yolları, spor alanları, sosyal 
ve kültürel mekanlar kazandıran Gi-
resun Belediyesi Yalı Mahallesi’nde 
yaptığı çalışmayla şehre yeni bir yü-
rüyüş yolu daha kazandırdı.

Sahil bandında dolgu alanına 
projelendirilen yürüyüş yolu projesi-
ni tamamlayarak vatandaşların hiz-
metine sunan Belediye Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü şehrin diğer nokta-
larını da yürüyüş yolları ile donat-
maya devam ediyor.

Yalı Mahallesi Efendi Restoran 
ile Yalıköy sınırında bulunan köprü 
arasındaki mesafeye projelendiri-
len yürüyüş yolu toplamda 420 
metre uzunluğa sahip olup, 7 adet 

sun’a yakışan bir sahil şeridi oluş-
turduklarını belirten Belediye Baş-
kan Aytekin Şenlikoğlu, yeni yürü-
yüş yolunun hayırlı olmasını temen-
ni ederek: “Biz sizler için gece gün-
düz demeden çalışıyor, projeler üre-
tiyor, hayata geçiriyoruz. Güzel Gi-
resun’umuz hizmetin en iyisine, her 
şeyin en güzeline layık. Sizler için 
gecemizi gündüzümüze katarak ça-
lışmaya devam edeceğiz. Hep bir-
likte gönül gönüle yürüyeceğiz.” 

dedi.
Giresun Belediyesi tarafından daha 

önce, Çıtlakkale Mahallesi valilik karşısında 
ve Gemilerçekeği Mahallesi Alparslan Tür-
keş Botanik Park’ta konforlu yürüyüş yolları 
yapılarak vatandaşların hizmetine sunul-
muştu.

Ayrıca, şehrin sahil bandının tamamında 
da yürüyüş ve bisiklet yolu projelendirmiş ve 
büyük bir bölümü kullanıma açılmıştı. Yine, 
Plajlar Bölgesi projesiyle de bölgenin en 
büyük ve en konforlu plajı Giresun’a kazan-
dırılmıştı. (Dursun Onur)

kamelya ve 8 adet bank konularak 
çeşitli peyzaj düzenlemeleri ile 
deniz manzaralı bir şekilde vatan-
daşların kullanımına sunuldu.

Modern ve kullanışlı yapısıyla va-
tandaşlar tarafından ilgi gören yürü-
yüş yolu daha önce tamamlanan 
sahil aydınlatma projesi kapsamın-
da geceleri ışıl ışıl olarak hizmet ve-
riyor.

Sahil bölgesindeki tüm sosyal 
donatıları yenilediklerini ve Gire-

Aylık Ve Yıllık Girdi Fiyatlarındaki Değişim

DAP gübresi yüzde 1,3, amon-
yum nitrat gübresi yüzde 0,9 ora-
nında azaldı.

Geçen yılın Aralık ayına göre, 
DAP gübresi yüzde 18,8, 20.20.0 
kompoze gübresi yüzde 14,1, 
amonyum sülfat gübresi yüzde 
9,2, amonyum nitrat gübresi 
yüzde 3,4, ÜRE gübresi yüzde 
1,3 oranında arttı.

Mazot fiyatı son bir ayda 
yüzde 1,1 azalırken, son bir yıla 
göre ise yüzde 69,6 oranında 
arttı.

Tarımsal üretim faaliyetinin ol-
mazsa olmazı mazot fiyatlarında 
istikrar sağlanması için vergiler 
düşürülmelidir.

Aralık ayında Kasım ayına 
göre süt yemi yüzde 10,49, besi 
yemi yüzde 10,19 artarken, son 
bir yılda süt yemi yüzde 41,1 ve 
besi yemi yüzde 39,8 oranında 
arttı.

Aralık ayında zirai ilaç ve 
elektrik fiyatlarında değişim ol-
madı.

Elektrik fiyatı son bir yılda 
yüzde 2,9 artarken, zirai ilaç fiya-
tında artış bir yılda yüzde 64,3 
ulaştı.

Gübre, yem, elektrik, zirai ilaç 
gibi girdiler de üreticilerimize 
makul fiyatlardan sağlanmalıdır.

Tarımsal üretimde sürdürüle-
bilirlik sağlanarak, üreticilerimizi 
ve tüketici lerimizi memnun 
edecek fiyatlara erişilmelidir.” 

(Gülsen Dikgöz)

Hasadı tamamlanan mayer çe-
şidi limonda yeterli gelir elde ede-
meyen bazı üreticilerin ağaç ke-
simleri devam ediyor. Narenciye-
de maliyetlerin özellikle işçilik ma-
liyetlerinin yüksek olması üretici-
leri perişan etti.

Aralık ayında kuru soğan fiyat-
larında artış görülse de, kuru 
soğan ihracatının kısıtlı açılması 
ve Tarım Kredi Kooperatifi alımla-
rının yeterli olmaması sebebiyle 
soğan piyasada alıcı bulamıyor.

İhracat tamamen açılmazsa 
veya devlet alımları olmazsa ürün 
çürüyecek, bir sezonun emeği 
boşa gidecek.

Havaların mevsim normalleri-
nin üzerinde gerçekleşmesiyle 
kuru soğanda fire yüzde 20’yi 
buldu.

Çiftçilerimiz narenciye ve kuru 
soğanda piyasanın canlanması 
için devletin alım yapmasını bekli-
yor.

Patateste Türkiye geneli fiyat-
ların ortalama 11 lira olmasına rağ-
men, hasat sezonuna yeni başla-
yan Ödemiş patatesinin 8 buçuk 
lira olması üreticileri mağdur edi-
yor.”

Aralık ayı aylık ve yıllık girdi fi-
yatlarındaki değişim

“Ziraat Odalarımız aracılığıyla 
girdi piyasalarından aldığımız 
fiyat verilerine göre Aralık ayında, 
Kasım ayına göre; ÜRE gübresi 
yüzde 3,4, amonyum sülfat gübre-
si yüzde 2,7, 20.20.0 kompoze ve 

15 liraya satıldı.”
Market fiyatları
“Aralık ayında marketlerde 

takip edilen 42 ürünün 30’unda 
fiyat artışı, 12’sinde fiyat azalışı 
görüldü.

Markette fiyatı en fazla artan 
ürün yüzde 54,5 ile patlıcan oldu. 
Patlıcandaki fiyat artışını yüzde 
54 ile yeşil fasulye, yüzde 46,7 ile 
marul, yüzde 30,1 ile salatalık, 
yüzde 27,3 ile ıspanak takip etti.

Markette fiyatı en çok azalan 
ürün yüzde 16 ile mısırözü yağı 
oldu. Mısırözü yağındaki fiyat dü-
şüşünü yüzde 11,8 ile portakal, 
yüzde 9,1 ile nohut, yüzde 7,3 ile 
pırasa, yüzde 4,2 ile Ayçiçek 
yağı, yüzde 3,5 ile patates izledi.”

Üretici fiyatları
“Aralık ayında üretici fiyatla-

rında takip edilen 34 ürününün 
23’ünde fiyat artışı olurken, 
3’ünde fiyat düşüşü görüldü. 8 
üründe ise fiyat değişimi olmadı.

Üreticide en çok fiyat düşüşü 
yüzde 20,5 ile beyaz lahanada 
görüldü. Beyaz lahanadaki fiyat 
düşüşünü yüzde 10,4 ile pırasa, 
yüzde 5,6 ile mandalina izledi.

Üreticide en fazla fiyat artışı 
yüzde 58,5 ile marulda görüldü. 
Maruldaki fiyat artışını yüzde 
44,8 ile yeşil fasulye, yüzde 42,9 
ile limon, yüzde 36,2 ile kabak, 
yüzde 35,8 ile domates takip etti.

Üretici fiyatlarında havuç, 
kuru fasulye, nohut, kırmızı mer-
cimek, yeşil mercimek, kuru 
üzüm, kuru incir, fındıkta fiyat de-
ğişimi olmadı.”

Aralık ayı üretici fiyat değişi-
minin nedenleri

“Lahana, pırasa ve mandali-
na da talep yetersizliği fiyatların 
düşmesine neden oldu.

Marul, yeşil fasulye, kabak ve 
domateste arzdaki azalma ürün fi-
yatlarının artmasına neden oldu.

Bu hasat sezonuna erkenci li-
monda oldukça düşük başlayan 
üretici fiyatı, yataklık limon hasa-
dının başlamasıyla Aralık ayında 
artış gösterdi. Ancak halen üretici 
fiyatları geçen yılın gerisinde sey-
rediyor ve üreticilerimiz ürününü 
satmakta zorlanıyor.

dalina, limon, portakal ve kuru 
soğanda üretici fiyatlarında 
düşüş görüldü.

Üreticide mandalinanın 
yüzde 63, limonun yüzde 57,1, 
kuru soğanın yüzde 31,9, por-
takalın yüzde 2,3 oranında fi-
yatları düştü. Bu düşüşlere rağ-
men market te por takalın 
yüzde 29,5, mandalinanın 
yüzde 20,8, kuru soğanın 
yüzde 15,8, limonun yüzde 0,5 
oranında fiyatının artması dik-
kat çekti. Tüketicilerimiz bu 
ürünleri pahalıya yemek duru-
munda kaldı.

Bu sorunların çözümü için 
üretici ile tüketici arasındaki 
zincirin kısaltılması, lojistik ma-
liyetlerin azaltılması, üreticinin 
ürettiği üründe söz sahibi ola-
bilecek ekonomik örgütlenme-
nin artırılması ve spekülatif ha-
reketlerle tüketicide fazlaca 
artan fiyatların önüne geçmek 
adına denetimlerin sıklaştırıl-
ması önemlidir.

2023 yılında narenciye üre-
timinde yüzde 67 buçuk artış 
görüldü. Bu üretim artışı özel-
likle mandalina, portakal ve li-
monda yıllık bazda üretici fiyat-
larının geçen senenin altında 
kalmasına neden oldu.

Kuru soğanda bu yıl kısıtlı 
ihracattan dolayı iç piyasada 
ürün arzında artış yaşandı ve fi-
yatlar geçen senenin altına 
düştü.”

Aralık ayı üretici ile market 
fiyat değişimi

“Aralık ayında üretici ve 
market arasındaki fiyat farkı en 
fazla yüzde 408,5 ile mandali-
nada görüldü. Mandalinadaki 
fiyat farkını yüzde 407,4 limon, 
yüzde 277,8 portakal, yüzde 
243 kuru soğan ile takip etti.

Mandalina ve limon 5 kat, 
portakal 4 kat, kuru soğan ve 
marul 3 buçuk kat, yeşil soğan 
3 kat fazlaya satıldı.

Üreticide 4 lira 25 kuruş 
olan mandalina 21 lira 50 kuru-
şa, 3 lira olan limon 15 liraya, 5 
lira olan portakal 21 liraya, 4 
lira 50 kuruş olan kuru soğan 

rinden bir tanesi artan üretim 
maliyetleridir. Artan girdi fiyat-
ları, işçilik, taşıma, ambalajla-
ma, depolama ücretleri üretici 
fiyatlarına yansıdı.

Üretimi geçen yıla göre 
azalan kabak, zeytinyağı, 
elma, salatalık, sivri biber ve 
kuru üzüm fiyatı en fazla artan 
ürünler oldu. Diğer taraftan 
üretimi artan narenciye ve 
kuru soğan artan maliyetlere 
rağmen bir önceki yıla göre fi-
yatı düşen ürünler oldu.

2023 yılı Aralık ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
üreticide takip edilen 33 ürü-
nün 29’unda fiyat artarken, 4 
üründe fiyat düşüşü yaşandı.

Geçen yıla göre bu yıl, üre-
ticide en fazla fiyat artışı 
yüzde 365,9 ile kabakta görül-
dü. Kabaktaki fiyat artışını 
yüzde 263,1 ile zeytinyağı, 
yüzde 200 ile elma, yüzde 
159 ile salatalık, yüzde 152,2 
ile sivri biber izledi.

Bu yıl geçen yıla göre man-

Yalı Mahallesi'ne 420 Metrelik Yürüyüş Yolu Kazandırıldı
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desteklerle inşallah, kulübümüze önemli 
kaynak sağlanmış olacak. Giresuns-
por'umuz her zaman gönlümüzde. Büyük 
Giresunspor Taraftarına destekleri için te-
şekkür ediyor, tüm hemşehrilerimizi Yeşil 
Beyazlı takımımıza destek olmaya 
devam ediyorum.” dedi.

YAMAK’TAN
ŞENLİKOĞLU’NA

TEŞEKKÜR
Başkan Yamak ise yaptığı açıklama-

da, “Başkanım emeklerin için teşekkürler. 
Allah razı olsun. Sizlerin yaptıklarını bu 
memleket unutmayacak.” İfadelerini kul-
landı.

Gece sonunda ise Başkan Yamak, 
Şenlikoğlu’na teşekkür plaketi verdi ve 
gece çektirilen hatıra fotoğrafıyla son 
buldu.

Öte yandan Giresunspor Kulübü tara-
fından da gecede taahhüt edilen rakamın 
18 Milyon 611 bin TL olduğu açıklandı. 

(Dursun Onur)

Giresunspor’a her fırsatta maddi ve 
manevi destek olan Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, Trendyol 1. Lig 
ekibi Bitexen Giresunspor’un düzenlediği 
‘Yüreğini Koy’ isimli Bağış Kampanya-
sı’na katıldı.

Yeşil Beyazlı Kulübe destek sağlamak 
amacıyla ‘Giresunspor YouTube’ kanalı 
üzerinden gerçekleştirilen kampanyaya 
ilgi yoğun oldu.

Giresunspor Kulüp Başkanı Nahid R. 
Yamak’ın davetiyle İstanbul’a giden ve ba-
ğışçıların telefonlarına çıkan Başkan Şen-
likoğlu gece boyunca kulübe destek olan-
ların isimlerini kamuoyuyla paylaşarak, te-
şekkür etti.

Gece sonunda desteklerinden dolayı 
teşekkür plaketi de alan Başkan Şenli-
koğlu, Giresunspor’un dün olduğu gibi 
bugün de yanında olduklarını belirterek, 
“Her zaman olduğu gibi bu gece de gönül-
den Giresunspor'umuzun destekçisiyiz. 
Gece boyunca hemşehrimizin verdikleri 

"Her Zaman Giresunspor'umuzu Destekleyeceğiz”

Antrenman Hırslı Sürüyor
Çalışmalarda güç ve da-

yanıklılık üzerine odakla-
nıldığı gözlemlenirken, 
aynı zamanda taktiksel de-
taylara da önem verildi. 
Oyuncuların istekli ve mo-
tive olduğunu belirten Tek-
nik Direktör Serhat Güller, 
"Çalışmalarımızı planlı ve 
disiplinli bir şekilde sürdü-

Gi resunspor, Antal-
ya'da düzenlediği kampın 
ikinci gününde otelin saha-
sında gerçekleşen antren-
manla güçlü bir hazırlık sü-
recine devam etti. Teknik di-
rektör Serhat Güller yöne-
timindeki antrenmanda, 
oyuncuların hırslı perfor-
mansı dikkat çekti.

rüyoruz. Hedefimiz ikinci 
devreye daha güçlü bir şe-
kilde başlamak" şeklinde 
konuştu.

Antrenman, yarı alanda 
çift kale maçla tamamla-
nırken, takımın kamp süre-
cinin olumlu bir ivme ka-
zandığı gözlemlendi. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunlu Bakan Kacır,
Giresunspor'a Destek Verdi

Giresunlu Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mehmet Fatih Kacır, 
Trendyol 1. Lig'de mücadele eden 
Giresunspor'a başarılar diledi. Gi-
resun Vakfı tarafından İstanbul'da 
düzenlenen iş insanları buluşma-
sında konuşan Bakan Kacır, yeşil 

beyazlı takımı yakından takip ettiğini 
belirterek, kalan maçlarda başarı te-
mennisinde bulundu.

Giresunspor'a destek mesajlarını 
ileten Bakan Kacır, Giresun Vakfı'nın 
iş insanları buluşmasında, "Gire-
sunspor, Trendyol 1. Lig'de mücade-

le ederken onlara destek olmak 
önemlidir. Takımımıza başarılar di-
liyorum. Bu mücadelede Gire-
sun'u gururla temsil etmelerini bek-
liyoruz. Giresunspor'a olan deste-
ğimiz devam edecek" şeklinde ko-
nuştu. (Mehmet Yaşar)


